
Zápisnica 55/2022 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 23. augusta 2022 o 13:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 
Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, 
PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; Bc. 
Marek Kalanin 
Neprítomný: - 
Prizvaná: Ing. Zuzana Michalíková (k bodu č. 1) 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Grančay) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Grančay) 

PROGRAM: 
1. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za I. polrok 

2022 (Gatial, Grančay, prizvaná Michalíková) 
2. Stav prijímacieho konania na Bc., Ing. a PhD. štúdium a vyhodnotenie 2. kola prijímacieho 

konania na Bc. a Ing. štúdium (Reháková) 
3. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2022 (Grančay) 
4. Ankety študentov (presunuté zo 4.10.2022, Reháková) 
5. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok – Brainstorming (členovia vedenia 

FCHPT) 
6. Rozličné 

 Splatenie pôžičky FCHPT na zateplenie rektorátu STU 
 Solárna elektráreň na FCHPT 
 Návrh smernice dekana: Verejné obstarávanie v podmienkach FCHPT STU v Bratislave 
 Návrh opatrení na zníženie nákladov a zvýšenie nedotačných výnosov FCHPT STU v 

Bratislave 
 Stretnutie chemických fakúlt – Veľké Karlovice 

 
Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
K dnešnému zasadnutiu neboli termínované nijaké úlohy. 
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Lakatoš informoval o aktuálnom vývoji rekonštrukcie starej budovy. Po prerušení boli 
znovu obnovené práce na stavbe, počet pracovníkov sa neustále zvyšuje. Vypracoval sa nový 
harmonogram prác a sťahovania. Časť A bude dokončená do konca roka 2022. Otázka, ktorá je 
otvorená a rieši sa na úrovni ministerstva, je indexácia cien stavebných materiálov. Prodekan doc. 



Lakatoš a dekan fakulty prof. Gatial obšírne informovali o aktuálnych problémoch spojených so 
stavbou a členovia vedenia o nich diskutovali. 
 
Bod C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty 
Prodekan prof. Drtil podal stručnú správu o propagácii s tým, že viac informácií uvedie v bode 5. 
 
 
Bod 1. Priebežné čerpanie finančných prostriedkov v kapitolách mzdy a tovary a služby za I. polrok 
2022 (Gatial, Grančay, prizvaná Michalíková) 
Dekan fakulty prof. Gatial prezentoval čerpanie finančných prostriedkov na fakulte za I. polrok 2022 
a porovnal ho s rozpočtom. Ing. Michalíková doplnila informácie o detaily čerpania, o položky, pri 
ktorých prišlo k navýšeniu a pri ktorých prišlo k poklesu, vrátane výhľadu do konca roka 2022. Členovia 
vedenia sa zaujímali o konkrétne výdavky. Z rektorátu ešte neprišli financie zazmluvnené 
ministerstvom na rekonštrukciu vertikálnych rozvodov, ani fakultný podiel na nájomnom. 
Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo správu na vedomie. 
 
Bod 2. Stav prijímacieho konania na Bc., Ing. a PhD. štúdium a vyhodnotenie 2. kola prijímacieho 
konania na Bc. a Ing. štúdium 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala stav prijímacieho konania na všetky 3 stupne štúdia. 
Po 2. kole prijímacieho konania na 1. stupeň štúdia prišlo k výraznému nárastu počtu prihlášok aj 
k nárastu počtu prihlásených študentov v porovnaní s predchádzajúcim akademickým rokom, z nich ca 
36 % je zo zahraničia. Dá sa očakávať, že do 1. ročníka 1. stupňa štúdia sa zapíše vyše 350 študentov, 
čo je v porovnaní s uplynulým rokom mierny nárast. Vedenie FCHPT STU v Bratislave následne 
diskutovalo o novovytvorenom programe štipendií pre nadaných študentov. 
Do 1. ročníka 2. stupňa štúdia je prihlásených 253 študentov na slovenský a 17 študentov na anglický 
program, pričom do dnešného dňa sa na slovenský program zapísalo 173 študentov a na anglický 
program 5 študentov. 
Do 1. ročníka 3. stupňa štúdia sa prihlásilo 61 študentov, prijatých v 1. kole bolo 48 študentov. Zápisy 
na PhD. stupeň ešte neprebehli. 
 
Bod 3. Informácia o využívaní UZ Vyhne v I. polroku 2022 
Tajomník fakulty Dr. Grančay informoval o využívaní UVZ Vyhne v I. polroku 2022. V porovnaní 
s minulým rokom prišlo k zvýšeniu počtu rezervácií aj zvýšeniu počtu osobonocí a príjmov zariadenia – 
tie v období 1-6/2022 presiahli 10-tisíc eur. Dôvodom je zvýšená popularita zariadenia, ale aj vyššie 
ceny a neexistujúce uzávierky z dôvodu COVID 19. 
 
Bod 4. Ankety študentov  
Prodekanka doc. Reháková obšírne prezentovala výsledky študentských ankiet jednotlivých ročníkov 
vo všetkých troch stupňoch štúdia aj s upozornením na nedostatky tohto typu prieskumu. Členovia 
vedenia debatovali o metodike prieskumu ako aj o vybraných odpovediach. 
Úloha 55.1: Členovia vedenia detailne preštudujú ankety študentov a do 7.9.2022 zašlú prodekanke 
doc. Rehákovej tie odpovede, ktoré považujú z hľadiska smerovania fakulty za relevantné a hodné 
rýchleho riešenia. 
 
 



Bod 5. Hlavné úlohy v propagácii fakulty pre ďalší akademický rok – Brainstorming 
Prodekan prof. Drtil prezentoval hlavné úlohy v propagácii fakulty na nadchádzajúci akademický rok. 
V oblasti propagácie sa čoskoro spustí verejné obstarávanie na nové vizuály a novú kampaň, vrátane 
zabezpečovania propagačných služieb na rok 2023. Prodekan prof. Drtil tiež informoval o tom, že dnes 
bola preklopená nová stránka FCHPT, na ktorej ešte v najbližšom období bude treba spraviť úpravy. 
 
Bod 6. Rozličné 

 Dekan fakulty prof. Gatial uviedol tému splatenia poslednej splátky pôžičky na zateplenie 
rektorátu vo výške 102 520 eur. 
Uznesenie 55.1: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo splatenie pôžičky rektorátu. 

 Prodekan prof. Polakovič uviedol materiál o solárnej elektrárni pre SCHK pozostávajúcej zo 16 
panelov. Vedenie FCHPT STU v Bratislave pre nekompletné informácie zo strany SCHK odročilo 
materiál na ďalšie zasadnutie. 

 Prodekanka doc. Reháková prezentovala program úvodu do štúdia 13.-14.9.2022 a o naplnení 
vybraných bodov diskutovala s jednotlivými členmi vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
Informovala, že imatrikulácia sa bude konať 14.9.2022 o 14:00. 

 Tajomník fakulty Dr. Grančay predstavil návrh smernice dekana „Verejné obstarávanie v 
podmienkach FCHPT STU v Bratislave“, ktorého potreba bola vyvolaná novelizáciou zákona 
o verejnom obstarávaní a novelizáciou príslušnej smernice rektora STU. 
Uznesenie 55.2: Vedenie FCHPT STU v Bratislave podmienečne schválilo návrh smernice dekana 
„Verejné obstarávanie v podmienkach FCHPT STU v Bratislave“, ak do 26.8.2022 neprídu zo 
strany členov vedenia FCHPT STU v Bratislave zásadné pripomienky. 

 Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval návrh opatrení na zníženie nákladov a zvýšenie 
nedotačných výnosov FCHPT STU v Bratislave v súvislosti s aktuálnou energetickou krízou 
a cválajúcou infláciou. Členovia vedenia FCHPT STU v Bratislave diskutovali o možnostiach 
a k téme sa na najbližšom zasadnutí vrátia. 

 Na stretnutie chemických fakúlt vo Veľkých Karloviciach budú predbežne vyslaní prodekanka 
doc. Reháková, prodekan prof. Drtil, prodekan prof. Polakovič a prodekan doc. Lakatoš. Účasť 
ostatných členov vedenia je tiež vítaná. 

 Predseda FOO doc. Berkeš informoval o príprave Špecifického doplnku ku Kolektívnej zmluve 
STU na rok 2022. 

 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 17:46 hod. 
 
 
Bratislava, 23. augusta 2022 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 



Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


